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Zápis č.  02/2017 (38)  

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty technologické 
konaného dne 23. ledna 2017 v zasedací místnosti 311, 

v budově U1, Vavrečkova 275, Zlín 

 

Přítomni: Dr. Staněk, Dr. Gál, Dr. Rouchal, Dr. Egner, Dr. Jančová,  

Ing. Huba, Ing. Hnátková, Ing. Mizerová, Bc. Ondroušek, D. Vítková 

(10 členů) 

Omluvena: Dr. Beníček 

Hosté: doc. Buňka, doc. Humpolíček, Dr. Mrkvičková, Dr. Veverková, Bc. Vodinská,  

Ing. Martínková, Ing. Totková 

Program: 

1. Kontrola zápisu.   

2. Stav plnění usnesení AS FT. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Vyjádření AS FT k záměru děkana jmenovat proděkana.  

5. Projednání návrhu „Disciplinární komise“. (proděkanka Mrkvičková) 

6. Projednání návrhu „Stipendijní komise“. (proděkanka Mrkvčiková)  

7. Projednání návrhu „Volební řád Akademického senátu Fakulty technologické“.  

8. Projednání návrhu „Jednací řád Akademického senátu Fakulty technologické“.  

9. Různé. 

Jednání zahájil a řídil předseda AS FT Dr. Staněk.  

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že je přítomno 10 členů a senát je usnášeníschopný. 

Zároveň sdělil, že Dr. Beníček se z dnešního zasedání omluvil. 

 
ad 1)  Kontrola zápisu    

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal přítomné členy senátu, zda mají připomínky,  

popř. doplňující návrhy k zápisu č. 1/2017 (37). 

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 01/02/2017 

Akademický senát FT schválil zápis č. 1/2017 (37) ve znění zveřejněném v informačním 
systému FT UTB ve Zlíně. 
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HLASOVÁNÍ 

PRO   10 
PROTI     0  
ZDRŽEL SE     0 
 
Návrh byl přijat. 
 
USNESENÍ AS FT č. 01/02/2017 

Akademický senát FT schválil zápis č. 1/2017 (37) ve znění zveřejněném v informačním 
systému FT UTB. 

ad 2)  Stav plnění usnesení AS FT 

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že na zasedání AS FT 1/2017 ani na předchozích 

jednáních nebyla přijata usnesení, vyžadující kontrolu plnění.  

ad 3)  Projednání programu zasedání 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal členy vedení a členy senátu, zda mají připomínky, 

příp. doplnění do programu zasedání. 

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 02/02/2017 

Akademický senát schválil program řádného zasedání AS FT.  

1. Kontrola zápisu.   

2. Stav plnění usnesení AS FT. 

3. Projednání programu zasedání.  

4. Vyjádření AS FT k záměru děkana jmenovat proděkana.  

5. Projednání návrhu „Disciplinární komise“. (proděkanka Mrkvičková) 

6. Projednání návrhu „Stipendijní komise“. (proděkanka Mrkvičková)  

7. Projednání návrhu „Volební řád Akademického senátu Fakulty technologické“.  

8. Projednání návrhu „Jednací řád Akademického senátu Fakulty technologické“.  

9. Různé. 

HLASOVÁNÍ 

PRO  10 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    0 
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Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 02/02/2017 

Akademický senát schválil program řádného zasedání AS FT.  

1. Kontrola zápisu.   

2. Stav plnění usnesení AS FT. 

3. Projednání programu zasedání.  

4. Vyjádření AS FT k záměru děkana jmenovat proděkana.  

5. Projednání návrhu „Disciplinární komise“. (proděkanka Mrkvičková) 

6. Projednání návrhu „Stipendijní komise“. (proděkanka Mrkvičková)  

7. Projednání návrhu „Volební řád Akademického senátu Fakulty technologické“.  

8. Projednání návrhu „Jednací řád Akademického senátu Fakulty technologické“.  

9. Různé. 

ad 4)  Vyjádření AS FT k záměru děkana jmenovat proděkana  

Předseda AS FT Dr. Staněk připomněl, že členové senátu se pouze vyjadřují k záměru 

děkana ke jmenování proděkanky. Požádal děkana o představení kandidátky. 

Děkan představil Ing. Lenku Veverkovou, Ph.D., sdělil, že její curriculum bylo zasláno 

spolu se žádostí o projednání.  

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za přestavení a požádal členy senátu o případné 

dotazy. 

Předseda AS FT Dr. Staněk jmenoval skrutátory tajné volby Dr. Rouchala a  

Ing. Mizerovou. 

Dr. Rouchal převzal hlasovací lístky od tajemnice AS FT a rozdal je členům.  
Ing. Mizerová zkontrolovala hlasovací urnu. Členové senátu jednotlivě přicházeli k 
hlasovací urně, kde vložili svůj hlasovací lístek. 
 
Skrutátoři sečetli hlasovací lístky a předali výsledky hlasování předsedovi senátu  
Dr. Staňkovi, který následně seznámil členy senátu s výsledkem volby. 
 

Celkem bylo: 

- rozdáno 10 hlasovacích lístků 

- odevzdáno 10 hlasovacích lístků 

- platných 10 hlasovacích lístků.  
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USNESENÍ AS FT č. 03/02/2017 

AS FT se vyjádřil souhlasně k záměru děkana jmenovat proděkana FT UTB: 

 Pro Proti Zdržel se 

Ing. Lenka Veverková, Ph.D. 
proděkan pro pedagogickou činnost 
bakalářského studia 

10 0 0 

ad 5)  Projednání návrhu „Disciplinární komise“. (proděkanka Mrkvičková) 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal prod. Mrkvičkovou, aby představila návrh složení 

Disciplinární komise. 

Prod. Mrkvičková informovala, že změna složení komise souvisí se změnou na pozicích 

pedagogických proděkanů. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval paní proděkance za vyjádření a seznámil členy 

senátu se záměrem děkana FT jmenovat členy Disciplinární komise. 

Předseda AS FT Dr. Staněk jmenoval skrutátory tajné volby Dr. Rouchala 

a Ing. Mizerovou. 

Dr. Rouchal převzal hlasovací lístky od tajemnice senátu a rozdal je členům senátu.  
Ing. Mizerová zkontrolovala hlasovací urnu.  
 
Členové senátu jednotlivě přicházeli k hlasovací urně, kde vložili svůj hlasovací lístek. 
 
Skrutátoři sečetli hlasovací lístky a předali výsledky hlasování předsedovi senátu  
Dr. Staňkovi, který následně seznámil členy senátu s výsledkem volby. 

 

Celkem bylo: 

- rozdáno 10 hlasovacích lístků 

- odevzdáno 10 hlasovacích lístků 

- platných 10 hlasovacích lístků. 
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USNESENÍ AS FT č. 04/02/2017 

AS FT schválil návrh děkana jmenovat Disciplinární komisi Fakulty technologické: 

 Pro Proti Zdržel se 
Ing. Ondřej Rudolf, Ph.D. 
předseda komise 

10 0 0 

Ing. Lenka Veverková, Ph.D. 
člen komise 

10 0 0 

Ing. Simona Mrkvičková, Ph.D. 
člen komise 

10 0 0 

Ing. Václav Janoštík 
člen komise (student DSP PI) 

10 0 0 

Bc. Ondřej Holas 
člen komise (student nMgr. CHTP) 

10 0 0 

Martina Kašparová 
člen komise (student Bc. CHTM) 

10 0 0 

Odchod prod. Humpolíčka v 13:23 h. 

ad 6) Projednání návrhu „Stipendijní komise“. (proděkanka Mrkvičková) 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal prod. Mrkvičkovou, aby představila návrh složení 

dané komise. 

Prod. Mrkvičková informovala, že změna složení komise souvisí se změnou na pozicích 

pedagogických proděkanů. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval proděkance za vyjádření a seznámil členy senátu 

se záměrem děkana FT jmenovat členy Stipendijní komise. 

Předseda AS FT Dr. Staněk jmenoval skrutátory tajné volby Dr. Rouchala a  

Ing. Mizerovou. 

Dr. Rouchal převzal hlasovací lístky od tajemnice senátu a rozdal je členům senátu.  
Ing. Mizerová zkontrolovala hlasovací urnu.  
 
Členové senátu jednotlivě přicházeli k hlasovací urně, kde vložili svůj hlasovací lístek. 
 
Skrutátoři sečetli hlasovací lístky a předali výsledky hlasování předsedovi senátu  
Dr. Staňkovi, který následně seznámil členy senátu s výsledkem volby. 
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Celkem bylo: 

- rozdáno 10 hlasovacích lístků 

- odevzdáno 10 hlasovacích lístků 

- platných 10 hlasovacích lístků. 

USNESENÍ AS FT č. 05/02/2017 

AS FT schválil návrh děkana jmenovat Stipendijní komisi Fakulty technologické: 

 Pro Proti Zdržel se 
Ing. Simona Mrkvičková, Ph.D. 
předseda komise 

10 0 0 

Ing. Lenka Veverková, Ph.D. 
člen komise 

10 0 0 

Ing. Michal Staněk, Ph.D. 
zástupce AS FT 

10 0 0 

Ing. Eva Kotásková 
zástupce studentů 

10 0 0 

ad 7) Projednání návrhu „Volební řád Akademického senátu Fakulty 

technologické“.  

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že dokument byl poprvé představen na výjezdním 

zasedání senátu dne 19. 12. 2016. Materiál byl předložen k prvnímu čtení dne 9. 1. 2017 

a zaslán k projednání na Legislativní komisi AS FT. 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal předsedu LK AS FT Dr. Rouchala o stanovisko 

Legislativní komise. 

Předseda LK AS FT Dr. Rouchal sdělil, že LK AS FT doporučuje, po zapracování 

navrhovaných změn, o daném návrhu hlasovat na některém z následujících řádných 

zasedání AS FT.  

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za vyjádření a otevřel diskuzi k doplnění. 

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že schválený materiál bude zaslán předsedkyni AS UTB 

Ing. Macháčkové k projednání na AS UTB (dle §27, odst. 1, písm. b). 

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 06/02/2017 

AS FT schválil Volební řád Akademického senátu Fakulty technologické. 
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HLASOVÁNÍ 

PRO  10 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 06/02/2017 

AS FT schválil Volební řád Akademického senátu Fakulty technologické. 

ad 8) Projednání návrhu „Jednací řád Akademického senátu Fakulty 

technologické“.  

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že dokument byl poprvé představen na výjezdním 

zasedání senátu dne 19. 12. 2016. Materiál byl předložen k prvnímu čtení dne 9. 1. 2017 

a zaslán k projednání na Legislativní komisi AS FT. 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal předsedu LK AS FT Dr. Rouchala o stanovisko 

Legislativní komise. 

Předseda LK AS FT Dr. Rouchal sdělil, že LK AS FT doporučuje, po zapracování 

navrhovaných změn, o daném návrhu hlasovat na některém z následujících řádných 

zasedání AS FT.  

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za vyjádření a otevřel diskuzi k doplnění. 

 Dr. Jančová požádala o opravu v čl. 17, bodě 2 – v prvním řádku vyškrtnout čárku 

a písmeno a před slovem zákona. V příloze č. 1, článek 2, odst. 5 – upravit 

zarovnání. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za vyjádření a informoval o úpravě materiálu. 

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 07/02/2017 

AS FT schválil Jednací řád Akademického senátu Fakulty technologické. 
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HLASOVÁNÍ 

PRO  10 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 07/02/2017 

AS FT schválil Jednací řád Akademického senátu Fakulty technologické. 

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že schválený materiál bude taktéž zaslán předsedkyni 

AS UTB Ing. Macháčkové k projednání na AS UTB (dle §27, odst. 1, písm. b). 

ad 7) Různé 

Předseda AS FT Dr. Staněk představil členům senátu návrh termínu a předběžného 

programu dalšího řádného zasedání AS FT, které se uskuteční v pondělí dne 6. 2. 2017 

od 13:00 h v zasedací místnosti děkanátu FT.  

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 08/02/2017 

Akademický senát FT schválil termín příštího řádného zasedání AS FT, které se 
uskuteční v pondělí dne 6. 2. 2017 od 13:00 h v zasedací místnosti děkanátu fakulty.  

HLASOVÁNÍ 

PRO  10 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat 

USNESENÍ AS FT č. 08/02/2017 

Akademický senát FT schválil termín příštího řádného zasedání AS FT, které se uskuteční  
v pondělí dne 6. 2. 2017 od 13:00 h v zasedací místnosti děkanátu fakulty.  

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval členům za hlasování a otevřel bod „Různé“. 

 Děkan Buňka sdělil, že na příštím zasedání senátu představí plnění „Strategický 

záměr vzdělávací a tvůrčí činnosti Fakulty technologické“ za uplynulý rok.  
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 Ing. Hnátková informovala o příslibu ministryně školství Valachové, že od roku 

2018 se zvýší prostředky na stipendia pro studenty DSP. 

 Ing. Hnátková informovala o návrhu ministryně školství Valachové, že bude 

představen návrh k projednání ve sněmovně, aby studenti starších 26 let měli od 

státu placeno zdravotního pojištění. 

 Dr. Jančová se dotázala na tzv. denní místnost v rámci budovy U1, která ve 

srovnání s jinými objekty FT na U1 chybí. 

- Tajemnice sdělila, že denní místnosti byly naplánovány v rámci stavby 

budovy LCFT, v budově U1 tyto místnosti opravdu nejsou. 

- Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že v rámci stavby byly naplánovány denní 

místnosti s vybavením základních vestavných spotřebičů. Informoval, že další 

vybavení bylo hrazeno z prostředků jednotlivých ústavů. 

- Děkan sdělil, že se pokusí ověřit možnosti zřízení denní místnosti  

např. v rámci rekonstrukce budovy U1. Informoval o zasedání Stavební 

komise UTB, která proběhla v pátek dne 20. 1. 2017 

 

K danému tématu proběhla širší diskuze.  

 Dr. Gál se informoval o možnosti výměny jedné vodovodní baterie na toaletách 

v budově U15 tak, aby si studenti mohli napustit vodu do přinesené láhve. Uvedl, 

že tato úprava vodovodních baterií je již realizována na toaletách v budově U5. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval přítomným za účast na řádném zasedání senátu a 

ukončil zasedání Akademického senátu FT. 

Termín příštího řádného zasedání AS FT se uskuteční 

v pondělí dne 6. 2. 2017 od 13:00 h v zasedací místnosti děkanátu fakulty. 

 

Ve Zlíně dne: 23. 1. 2017 
Konec zasedání: 14:08 h 
Zapsala: Ing. Jitka Totková 
        Ing. Michal Staněk, Ph.D. 
          předseda AS FT 


